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ELS REGIDORS DE LES URBANITZACIONS
DEIXEM EL GOVERN.  

butlletí d’informació del                     Partit de les Urbanitzacions

      
 ‘     ‘l passat 29 de desembre, els tres regidors del PUSA van ser
       cessats per votar en contra de la pujada del IBI. Tant al ple
del dia 21 com al del 27 de desembre PUSA va proposar rebaixar l'
IBI del 20 al 10% i també una rebaixa dels nostres sous fins el 50%
en relació a l' agument acordat al mes de juliol del 2023.
Teníem clar que la nostra demanda de rebaixa de sous ens portaria
el cessament, però per coherència ho havíem de fer.
No és de rebut demanar a la ciutadania l' esforç econòmic que
suposa una pujada tan important d' impostos, sense que els
regidors del govern donessim exemple abaixant-nos també el sou.
La situació financera de l' ajuntament era deficitària, i calia pujar l'
IBI per equilibrar els comptes i donar un marge per a inversions,
però aquest dèficit també tenia el seu origen en el sobre cost dels
sous. Per això PUSA va proposar reduir-los de manera significativa,
però els polítics que sols viuen de la política no van voler, i la
manera de resoldre la crisi va ser cessar els tres regidors de les
urbanitzacions que afortunadament no vivim de la política.
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   ugment de l’ IBI a Canvi de sous.
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EL CESSAMENT

ENS HEM QUEDAT
SOLS DEFENSANT
LA LEGALITAT

Lamentem que al darrer ple de gener, i
malgrat presentar una moció d’ urgència a
debat, aquesta no va ser inclosa a l’ ordre
del dia per decisió unilateral de l’ alcalde.
La moció tenia per objecte que s’ aprovés
una rebaixa dels sous dels regidors de
govern. Malgrat el ROF    ( Reglament d’
Organització Municipal ) estableix a l’ art
91.4 que han de ser els regidors del ple
municipal qui decideixin si  s’ accepta o
no la inclusió de la moció per raons d’
urgència i la seva posterior votació, l’
alcalde es va negar a donar-li curs. Tant
el portaveu de PUSA com el de Junts van
manifestar que s’ estava infringint la
normativa i que per tant s’ hauría de
complir la llei. No obstant  l’ alcalde va
vetar la votació de manera unilateral i
contrariament a la llei. 

Malgrat l’ augment dels sous de l’
equip de govern és imputable a
tots els regidors  de Canvi i Pusa,
el cert és que els  quatre regidors
de Canvi suposaven una despesa
respecte del total, del 66%, mentre
que la dels regidors del Pusa era
tan sols del 34%, malgrat tenir sols
un regidor menys. Cada regidor de
PUSA cobrava 24.000 eur de
mitjana front els 35.000 de Canvi.
De fet, cap regidor del PUSA tenia
dedicació exclusiva ( el màxim
legal a SAV és de tres, totes de
Canvi ) malgrat tots fèiem moltes
més hores de les que els
corresponien al decret de
nomenament.
Així doncs els principals
beneficiats de l’ augment van ser
els regidors de Canvi i no pas els
de PUSA.

El pastís dels sous.

    ls actes del darrer cap de setmana de febrer previstos pel                 
    carnestoltes ja no van ser organitzats per la regidoria de festes       
que portava el nostre regidor Ricard Mañé, si en canvi els actes
de Nadal i Festa major d’ hivern. Per aquesta raó, per primera
vegada, els actes més importants d’ aquest any s’ han fet a SPV,
deixant sols el diumenge alguns actes programats a  SAV. No és
de rebut que hi hagin més activitats al municipi veí que al nostre.
Sembla ser que no se’n surten i busquen que altres els facin part
de la feina.

CARNESTOLTES SENSE PUSA

Al PUSA no venem
als nostres votants  
per 73.000 eur.
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LES NOSTRES DEMANDES

PRESSUPOST 2024.

NO ÉS CERT QUE DEMANESSIM INVERSIONS
DESPROPORCIONADES PER A LES REGIDORIES
DEPENENTS DE PUSA.

ALTRES DEMANDES
QUE HEM FET AL
LLARG DEL 2023

Al ple del 26 d’ octubre es va
aprovar l’ augment del IBI en un
20%, un extra de més de 450.000
eur de recaptació anual. A partir
d’ aquesta xifra PUSA va
presentar les demandes d’
inverssions a fer a les
urbanitzacions, esports, cultura i
policia.
Aquestes van ser les següents:

1º Regidoria de Seguretat
Ciutadana: 55.000 eur.
Desglosats en una mampara de
seguretat per a l’ administrativa
de la comissaria, nous vestuaris
amb dutxes i labavo separat per
als agents de cada sexe, i uns
elements anti coloms per al local
de protecció civil.

2º Regidoria d’ urbanitzacions i
esports:
Arranjament de les voreres del
revolt de Fontalba a Can Miret (
35.000 eur )
Reparació les pistes de tennis de
les Pungoles.Entre 32.000 o
61.000 eur, segons el nombre de
pistes a reparar.
Reparació del clavegueram de
Can Vila ( 145.000 eur ) que es
tramitarien per via de subvenció a
ser possible i que ja ho vàrem
demanar al 2023. 
Asfaltat d’ Alfou per 49.000 eur i
execució del carril bici ja acordat.
Subjecció amb garanties de
seguretat dels focus del camp de
futbol.
Una brigada d’ obres pròpia per a
les urbanitzacions.

3º Cultura: rebaixa de la despesa
de les festes majors. Aquestes
son les demandes desorbitades
que PUSA va demanar.
Es veu que les inversions son
desorbitades, pero els sous del
govern NO.

Una de les demandes que PUSA
va reiterar dins el govern de SAV
va ser que es realitzés la consulta
als veïns de les Pungoles sobre la
realització o no de les obres.
Malgrat el software ja estava
realitzat i la tècnica de
comunicació havia confirmat que
tot estava llest per fer la consulta
si es volia, el cert és que l’ alcalda
no va acabant donant el vist i
plau, de manera que el projecte
segueix aturat.
PUSA, ja a finals de setembre, es
va reunir amb l’ alcaldessa de
SPV per tal de avançar en la
consulta i fer-la possible, malgrat
tot la decisió última no estava  a
les nostres mans i la consulta dos
anys després segueix pendent.
Tanmateix es va contactar amb l’
EUC d’ Alfou per tal de preparar
una consulta sobre la recepció de
la urbanització. En tot cas, i ja
des de l’ oposició seguirem
treballant per fer realitat aquestes
dues consultes als veïns.

Actualment amb el  cessament dels tres regidors de PUSA, el govern de SAV ha quedat amb
minoria. Canvi governa de moment únicament amb els seus 4 regidors.Després de dos mesos
des de la marxa de PUSA del govern, no s’ ha tancat cap pacte amb altres formacions
polítiques per tal de formar una nova majoria.
PUSA hem interpel·lat a la resta de partits per tal de formar un govern alternatiu al de Canvi, i
això sols es pot fer realitat mitjançant una moció de censura. Ara per ara, no sembla que la
resta de partits de l’ oposició estiguin per la feina de fer-ho, de tal manera que l’ ajuntament
pateix una situació de paralització i descontrol notable.
Sobta que des de alguns partits de l’ oposició se’ns titlli de deslleials al govern quan el pas
que hem fet era un clam de tots ells unes poques setmanes abans de fer-o realitat.
Un altre majoria és possible, PUSA posarà a disposició de la resta de partits, els seus tres
vots per formar un nou govern, amb el compromís conjunt d’ abaixar els sous dels regidors d’
un possible nou govern i el manteniment de les inversions a les urbanitzacions.



EDITORIAL

      om ja sabeu, els tres regidors de PUSA hem abandonat el govern de SAV per             
      discrepàncies irresolubles amb els socis de govern ( CanVi). El motiu d' aquesta
decisió no ha estat altra que la coherència, la ètica i la vergonya. Tots els regidors de
PUSA, des de l' augment previst del IBI en un 20% al mes d' octubre, teníem clar que
no era de rebut demanar als ciutadans de Sant Anton que afrontessin una pujada d'
impostos tan elevada, donada per la mala situació financera de l' Ajuntament, sense
que els mateixos regidors del govern no fóssim els primers en donar exemple
abaxant-nos el sou.
Sous que per altre part havien estat incrementats en un 40 i 50 % , segons les
funcions dels regidors i alcalde, al ple de juliol de l' any passat.
A diferencia de la resta de grups polítics que van votar a favor de la pujada del IBI
del 10%, PUSA va considerar que també s' havien d' abaixar els sous dels regidors,
inclosos els nostres, respecte del darrer increment aprovat al ple del cartipàs i per
aquesta raó no varem votar favorablement la nova pujada de l' IBI.
Malgrat tots els partits s' aunten al mèrit d' haver estat ells que han aconseguit una
pujada del 10% del IBI en lloc de la del 20%, el cert és que únicament els que ho
hem apostat tot per tal d' evitar que l' esforç econòmic recaigués únicament sobre els
veïns i veïnes de Vilamajor, hem estat nosaltres. Fins al punt que hem perdut la
feina, els càrrecs de govern i les nostres retribucions per coherència i respecte als
nostres veïns, i això en política no és gaire comú.
Però els diners i el poder no son res si no tens el respecte de la gent del teu poble, si
no pots anar-te'n a dormir amb la consciència tranquila o si simplement creus que els
valors que ens han ensenyat des de petits valen la pena de ser mantinguts.
Hem treballat moltes hores i hem tractat de fer moltes coses per a les urbanitzacions
malgrat estar en minoria al govern, però podem dir que mai hem avanposat els
nostres interessos als dels nostres votants i veïns.
La gent del PUSA podem seguir anant amb al cap ven alt.

Amb el cap ben alt
ELS VOSTRES
REGIDORS

FERRAN CALVERA

Opinió:

Ferran Calvera: 
Des del 2019 fins al 2023, regidor
dels cosos de emergències i
policia local, així com regidor de
les Urbanitzacions i primer tinent
d’ alcalde.

Ricard Mañé: 
Des del 2020 fins al 2023, regidor
de cultura i festes majors. Va
assomir la regidoria d’ esports fins
al juny del 2023.

Carla Rosado: 
Des de juny de 2023, regidora d’
esports, turisme, atenció
ciutadana i promoció econòmica.

M’ agrada No m’ agrada
1ª La decissió de ser fidels als nostres                 
principis.

2ª La bona feina feta pels tres regidors 
de PUSA aquest darrers 4 anys i mig.

3ª El suport que tots els veïns ens heu 
donat durant aquest dies.

1ª Que per demanar una rebaixa dels sous
ens hagin cessat.

2ª La utilització del web municipal per
injuriar-nos amb mentides.

3ª Que la política s’ estigui convertint en
una manera de viure.
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